
Bestyrelsesmøde i Biersted IF den 2. oktober 2024

Til stede: Julie, Marie-Louise, Malene, Henrik
Referent: Marie-Louise

Dagsorden

Besøg af Pernille
Vores nye børne- og unge-ansvarlige Pernille Linder møder bestyrelsen. Bestyrelsen vil
gerne høre, hvordan opstarten på jobbet har været, og fortælle hvordan bestyrelsen
arbejder, og på hvilke områder vi synes, Pernille kan inddrages i arbejdet.

Følgende områder er projekter/aktiviteter der passer til det tema om unge, som
ansættelsesudvalget og Pernille har valgt, at der skal være fokus på i forhold til stillingen
som børne- og unge-ansvarlig:

- Padelprojektet
- Unge i front
- Fristedet
- Åbent cafeteria
- Ungeudvalg

Pernille er godt i gang i de tre foreninger. Pernille har været ansat i en måned, føler sig budt
velkommen alle steder. Der har været mange informationer, og Pernille har brugt den første
tid til at lande i stillingen, møde fysisk op og snakke med folkene i foreningerne. En del af
ansættelsen omhandler et projekt “trænerløft”, som dog ikke er taget fat på endnu.

Andet:
Bjørn Peters vil gerne starte et volleyhold op for 7-8 klasse. Vi havde en snak om, hvordan vi
kan få de unge mennesker herned. Pernille taler med Gustav og Jakob, som muligvis bliver
en del af holdet sammen med Bjørn. Ide: at reklamere for holdet på ældste afdelings
TRIM-aften.

Pernille deltager i et bestyrelsesmøde før jul, hvor vi bliver præsenteret for Pernilles
udviklingsplan.

Pernille håber på, at Biersted IF får plads i "UngeLaboratoriet", som er endnu et projekt
under FIBU. Pernille har søgt om “optagelse”.

Ang. booking af Bierstedet
Bookeren har modtaget en forespørgsel på, om man kan leje Bierstedet nytårsaften. Har
bestyrelsen en principiel beslutning om det, og vil bestyrelsen føre det til bookingreglerne?

Beslutning: Bestyrelsen mener ikke, at det skal være muligt at leje Bierstedet nytårsaften.



Mødedage, bestyrelsen
Kan bestyrelsen have rullende mødedage?

Beslutning: Vi ruller på mandag, onsdag og torsdag. ML laver et udkast.

Bestyrelsens årshjul

Omkostningsgodtgørelser
Trænere, ledere og andre frivillige orienteres om muligheden for omkostningsgodtgørelse:

I Biersted IF har vi den holdning, at frivillige ikke skal have udgifter, når de hjælper i vores
forening. Har frivillige udgifter til kørsel, telefon eller lignende, kan de få omkostningerne
refunderet. Det gør man ved at udfylde sedlen 'omkostningsgodtgørelse' og sende den til
formanden i sin afdeling eller sit udvalg eller til kasserer@bierstedif.dk

Hvem gør det? ML

Årets frivillig vælges
Bestyrelsen vælger hvert år 'Årets frivillig'. Vinderen kåres i decemberudgaven af
BierstedNYT. Årets frivillig kan være en, der har gjort en ekstra indsats i løbet af året, men
det kan også være en person eller en gruppe, der har gjort det i mange år.

Beslutning: bestyrelsen er enige i, hvem der skal være Årets Frivillig.
Henrik laver et skriv om deres indsats.

Mind holdledere om at tjekke kontingentbetalinger
Husk, hvis du som træner er usikker på, hvem der står for opkrævning af kontingent, så
spørg bestyrelsen i din afdeling.

Hvis du er træner på et hold, der ikke er en del af en afdeling, så er det faktisk DIT ansvar
😮

Det, du som træner/holdleder skal gøre, er at tjekke om dem der er aktive på dit hold rent
faktisk har tilmeldt sig på Conventus. Hvis du mangler en Conventus-login, så kontakt en fra
bestyrelsen.

Familier, som er tilmeldt familiemedlemskab, skal huske at tilmelde deres børn til den
enkelte aktivitet. For at foreningen kan få støtte til aktiviteterne, er det desværre ikke nok kun
at være en del af familiemedlemskabet.

Beslutning: ML sender mail til trænere og holdledere på conventus og
leder-gruppen/facebook.

Bestem dato for bestyrelsens julefrokost
Hvor, hvordan og hvornår?
Torsdag 5/12
Fredag 6/12



Beslutning: Vi kommer med forslag til aktivitet og sted til næste møde - eller allerede NU på
facebookgruppen.

Åbent i Bierstedet
Der er ikke nok unge, der benytter tilbuddet. De unge ved ikke, at det findes.
Vi gør endnu en indsats for at brede muligheden ud - vi skal endnu engang orientere børn,
unge og forældre om muligheden for at være i Bierstedet i hverdagene. Julie laver en plakat
til ophæng på skolen og et skriv, som beskriver muligheden - denne får børnene med hjem.

Der skal tages billede af Frida, Gustav og Jakob, som arbejder i Bierstedet - billedet skal på
plakaten og på brevet.

Kassererens årshjul

Betal trænere

Budget
Malene gør os opmærksom på nogle punkter, som vi skal være opmærksomme på:

Stigning i stævneudgifter (håndbold). Der er store stigninger her, og der vil naturligt være et
stort minus. Der har især været ubudgetterede udgifter for gymnastik (rekvisitter) og til
klubdragter.

Fokuspunkter for bestyrelsens arbejde 2024/2025

DGI’s ‘foreningshjul’ er gennemgået.
Ud fra diskussionerne og gennemgangen af foreningshjulet skal bestyrelsen beslutte hvad
den ønsker at have fokus på frem til næste generalforsamling.

Beslutning: Vi har fokus på at vi nu er en Spydspidsforening.

Vi samarbejder med Pernille, og hjælper med at udbrede, støtte og fortælle de gode historier
om, hvad en børne- ungeansvarlig indebærer.

Herunder har vi fokus på de områder, som Pernille har berøring med i BIF. Bl.a.
- Padelprojekt
- Unge i front
- Fristedet
- Åbent cafeteria
- Ungeudvalg

Punkter til orientering

Aabybro Skov og Have
En robotplæneklipper er doneret kvit og frit til klubben af Aabybro Skov og Have. Foreningen
er meget taknemmelige for denne gave. Aabybro Skov og Have har allerede installeret
robotten. Den vil blive brugt til at slå græsset på kampbanen, så banen altid er klar til kamp.
Tusind tak!



Klubdragter
Der blev sat en slutspurt ind, for at få solgt de sidste godt 100 klubdragter til spotprisen på
kr. 249. Det lykkedes! Dragten kan stadig købes på Bierstedif.dk/klubdragt, men nu til
normalpris.

Step Class
Emilie Voersaa har taget initiativ til at starte holdet. Pladserne blev revet væk på få dage, og
der er nu venteliste. Holdet begynder i uge 43, og det foregår i Vennestedet om tirsdagen.

Automatisk kontingentbetaling
Bestyrelsen har fået et spørgsmål om, om man kunne oprette automatisk kontingentbetaling.
Så man automatisk bliver trukket for kontingent til klubben ved sæsonstart, med mindre man
aktivt går ind og ændrer det.

Idéen er god, men det vil flytte en stor opgave med løbende at holde betalingssystemet ved
lige over på frivillige i klubben. Det vurderer bestyrelsen ikke, at der er brug for lige nu.

Systemet med automatisk betaling bliver især brugt af foreninger, hvor der er månedlige
betalinger til fx et fitnesscenter, og så længe vi ikke har brug for månedlige men halvårlige
opkrævninger af kontingent, vurderer vi, at de frivillige kræfter er bedre brugt på noget andet.

Boldens Arena
Projektet nærmer sig sin afslutning. Senest er der planeret og sået græs langs banen hele
vejen rundt. Tak til Joachim og Henrik for at bruge en lørdag på det!

Den sidste større ting, der mangler, er at få bygget pannabanen.

Rekruttering
Siden midten af august har BIF i samarbejde med Motivu kørt en kampagne på især
Facebook og Instagram med vores tilbud om gratis prøvetræning.

Det har givet pote: Siden kampagnestarten har 2.875 personer klikket ind på siden med
prøvetræninger (Bierstedif.dk/komglad), 49 er kommet til prøvetræning, og der er kommet 21
nye medlemmer.

Næste møde: 13. november 2024 kl. 19.00

http://bierstedif.dk/klubdragt
http://bierstedif.dk/komglad

